
Groningen,  3 september 2019 

Aan: Het College van Burgemeester en Wethouders Gemeente Groningen 

Betreft: Schriftelijke vragen ex artikel 38 nachtelijke sluiting hoofdbureau politie 

 

Geacht college,  

 

Uit verschillende berichten uit de media heeft de politie aangekondigd de openingstijden van het 

hoofdbureau te beperken tot kantooruren. Na 17.00 uur is er dan in Groningen geen politiebureau open 

waar mensen terecht kunnen. De politie is dan alleen maar per mail of telefoon bereikbaar. 

In de beantwoording van schriftelijke vragen van de SP van mei 2019 gaf het college van B&W nog aan 

dat de politie niet spreekt over een vertrek uit de binnenstad van Groningen. Enkele citaten uit de 

beantwoording:  

- ”Voor de inwoners en de politie zelf is het uiteraard van belang om een locatie in de binnenstad 

te houden, van waaruit het basisteam haar werk uitvoert en dat voor inwoners bereikbaar is. 

Daarover is geen discussie.”  

- “De toegankelijkheid van het politiebureau in stad Groningen is en blijft geborgd vanwege de 

keuze voor een locatie in de nabijheid van de binnenstad.” 

De SP-fractie vindt het beperken van de openingstijden tegenstrijdig met de bovenstaande 

beantwoording door het college. Volgens de SP is de tendens van het sluiten van politiebureaus in 

dorpen en wijken te ver doorgeslagen. De toegankelijkheid en benaderbaarheid van de politie is cruciaal 

voor de aangiftebereidheid. Het is een belangrijke voorziening die eerder uitgebreid dan beperkt moet 

worden. De SP heeft grote zorgen over het beperken van de openingstijden en pleit voor het 24/7 

openhouden van minimaal één centraal gelegen politiebureau zodat inwoners ten alle tijden een 

politiebureau kunnen bezoeken.  

 

Naar aanleiding van bovenstaande heeft de SP de volgende vragen:  

1: Is het college het met de SP eens dat het beperken van de openingstijden een onwenselijke situatie is 

met het oog op het gevoel van veiligheid van de inwoners van Groningen? Zo ja, wat gaat het college 

hieraan doen? Zo niet, waarom niet? 

2: In eerdere beantwoording op schriftelijke vragen van de SP van mei 2019 wekt het college de indruk 

dat zij de toegankelijkheid en laagdrempigheid van een centraal gelegen politiebureau van groot belang 

acht. U geeft aan dat er geen sprake is van een eventueel vertrek van het politiebureau uit de 

binnenstad. Het sluiten van het politiebureau buiten kantoortijden zorgt ervoor dat het bureau meer dan 

de helft van de dag gesloten en dus vertrokken is. Is het college met de SP van mening dat uw 



beantwoording van de schriftelijke vragen van mei tegenstrijdig zijn met het besluit om het centrale 

politiebureau buiten kantoortijden te sluiten? Zo ja, waarom deze tegenstrijdigheden? Zo niet, waarom  

niet? 

3: Er zijn 2 telefoonnummers beschikbaar: 112 voor spoed en 0900-8844 is het algemene nummer. Dat 

laatste nummer is veel minder bekend dan het 112 nummer, wat zeer waarschijnlijk gaat leiden tot een 

grotere belasting van het spoednummer. Dit kan een langere wachttijd betekenen voor mensen die wel 

spoedeisende hulp nodig hebben, hoe kijkt het college hier tegenaan? 

4: De politie gaat er van uit dat mensen altijd toegang hebben tot internet of een telefoon, wat als je dat 

niet hebt? Heeft het college hier over nagedacht? Zo ja, wat zijn dan de mogelijkheden? Zo niet, waarom 

niet? 

5: Vindt het college ook dat een stad als Groningen, met een bruisend nachtleven, 24/7 toegankelijk 

moet zijn? Zo ja, hoe blijft dit gewaardborgd? Zo niet, waarom niet? 

6: Van de nachtelijke sluiting van het hoofdbureau gaat een signaal uit van een zich terugtrekkende 

politie. Hoe kijkt het college hier tegenaan met het oog op (bestrijding van) cirminaliteit en de 

aangiftebereidheid?  

 

Hoogachtend, 

Lucy Wobma / SP 

 

 


